
Pagina 1 van 2 

Vragen voor het vragenhalfuur raad 24 januari 2017 
 
 

Voorzitter, 
 

Vraag 1 over Tour de Waard en Mixtream 
 

Al 47 jaar wordt de Tour de Waard georganiseerd, een belangrijk evenement 
voor onze stad dat past binnen de visie van de HOP, van het college en van de raad. Maar 
voorzitter, voor de 48e keer lijkt nu een kink in de kabel te komen. Wat is het geval. 
 
De Tour de Waard is altijd de derde zondag van augustus. Echter, door de late zomervakantie 
zijn op de derde zondag, 20 augustus, de benodigde 120 vrijwilligers grotendeels op vakantie. 
Ook voor de KNWU (Koninklijke Nederlandse Wielerunie) past de 20e moeilijke vanwege andere 
wielerrondes in Nederland, er zijn dan weinig renners beschikbaar. 27 augustus schikt ook voor 
de KNWU beter. 
 
In overleg met de portefeuillehouder is in oktober 2016 besloten dat men samen met Mixtream 
een oplossing zou zoeken. Mixtream zit namelijk altijd op de vierde zondag augustus. Met 
Mixtream is de oplossing bedacht dat Mixtream zou verschuiven naar 3 september.  
So far so good!  
Totdat Marco Kuiper een aanvraag indiende bij de gemeente om op 2 september een evenement 
te organiseren. Nu gaat Mixtream terug naar 27 augustus en heeft Tour de Waard geen 
mogelijkheden meer. De veiligheidsregio wil geen twee grote evenementen in een weekend. 
 
Voorzitter, voor de HOP zijn beide evenementen buitengewoon belangrijk.  
Zij passen beide in onze visie van een levendige stad waar veel is te doen.  
Onze vragen aan het college: 
 
1. Bent u bekend met deze situatie? 
2. Deelt u onze mening dat de gevestigde evenementen Tour de Waard en Mixtream evident 

belangrijk zijn voor de stad en dat we er alles aan moeten doen deze zodanig te faciliteren 
dat beide evenementen kunnen doorgaan? 

3. Wat kan en wil het college doen om deze situatie te doorbreken? 
 
 
Vraag 2 over blindengeleide paden bij het NS-station 
 
Voorzitter, 
 
Tijdens het vragenhalfuurtje van 24 maart 2015 heeft de HOP de volgende vraag gesteld: 
 
“Bij het station hebben we blindengeleide paden aangelegd. Met een blindenschool in de buurt is 
dit een noodzakelijke voorziening waar de visueel gehandicapte medemens goed gebruik van 
maakt. Nou bereiken ons regelmatig klachten over de aanwezigheid van geparkeerde scooters, 
brommers en fietsen op de blindenstrook waardoor deze strook niet alleen zijn functionaliteit 
verliest, maar ook een gevaar vormen voor de gebruiker. Blinden moeten kunnen vertrouwen op 
een vrije doorgang op deze voorziening. Nu kunnen zij zich bezeren aan de obstakels. Het 
opruimen van de wees- of zwerffietsen is alvast een mooi begin, maar daarmee is dit probleem 
niet in de kiem gesmoord. Wat kunnen we als gemeente nog meer doen aan deze ongewenste 
situatie”. 
Deze vraag is destijds beantwoord door de heer Ter Heegde: een oproep om vooral met zijn allen 
te handhaven door fietsen en brommers weg te halen. 
 
Bij de provinciale verkiezingen heeft op de blindenstrook een kieshokje gestaan en een chemisch 
toilet. Daarover heb ik toen direct contact opgenomen na klachten van medebewoners van de 
stad. Dit zou nooit meer gebeuren, zo is mij verzekerd! Op een schriftelijke vraag van het CDA 
enige tijd later over ditzelfde onderwerp werd gereageerd dat het probleem onbekend was!! 
Buitengewoon bijzonder! 
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Inmiddels zijn er diverse bewoners die gehoor geven aan de oproep van de heer Ter Heegde. Als 
zij berijders van brommers of fietsers zien parkeren op de blindenstrook en hen aanspreken 
wordt er vaak netjes gereageerd: het is dat u het nu zegt, maar we hadden niet geweten dat het 
hier om blindenstroken gaat. De wil is er dus wel degelijk, maar het besef niet. 
De HOP heeft ruim een jaar geleden de suggestie gedaan om een afbeelding aan te brengen op 
deze blindengeleide stroken waaruit duidelijk wordt waar deze strook voor is bestemd. Tot op 
heden is er nog niets gebeurd.  
 
Kan het college aangeven of en wanneer de afbeeldingen zullen worden aangebracht? 
 
John Does, 
Fractievoorzitter HOP 
 


